
 

 
Αθήνα,  25 Οκτωβρίου 2021 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

  

Προς τους κ.κ. Υπουργούς 

 Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων 

  

Θέμα: Να ληφθούν άμεσα μέτρα για τις υπέρογκες αυξήσεις στα τιμολόγια 

ηλεκτρικού ρεύματος των ΤΟΕΒ 

Οι Τοπικοί Οργανισμοί Εγγείων Βελτιώσεων (ΤΟΕΒ), έρχονται αντιμέτωποι με τις 

υπέρογκες αυξήσεις του ηλεκτρικού ρεύματος, που χρησιμοποιείται για την άντληση και 

μεταφορά του αρδευτικού νερού. 

Αδυνατώντας οι εν λόγω οργανισμοί να απορροφήσουν εξ ολοκλήρου αυτή την 

αύξηση, το κόστος θα μετακυλιστεί στα τιμολόγια του αρδευτικού νερού, με ό,τι αυτό 

συνεπάγεται για τις τιμές των αγροτικών προϊόντων. 

Σύμφωνα με τα όσα είπε ο πρόεδρος του ΤΟΕΒ Τυμπακίου (νομού Ηρακλείου) σε 

τοπικό μέσο, τα τιμολόγια ρεύματος των Οργανισμών έχουν αυξηθεί σχεδόν στο 

διπλάσιο. Ακόμα και αν οι ΤΟΕΒ απορροφήσουν ένα μέρος της αύξησης αυτής, ένα άλλο 

μέρος θα κληθούν να πληρώσουν οι αγρότες μέσω των λογαριασμών του αρδευτικού 

νερού, κάτι το οποίο θα αποφασιστεί από τις γενικές συνελεύσεις. Στην περίπτωση που 

θα προκριθεί κάτι τέτοιο, οι αγρότες θα κληθούν να πληρώσουν αναδρομικά και τις 

τωρινές αυξήσεις, από τις αρχές του νέου έτους. 

Για αυτό θα πρέπει άμεσα να εξεταστούν μέτρα, όπως η απαλλαγή των ΤΟΕΒ από 

τη ρήτρα αναπροσαρμογής, που έχει ουσιαστικά διπλασιάσει τους λογαριασμούς 

ηλεκτρικού ρεύματος, το ύψος του ΦΠΑ που αποδίδουν οι ΤΟΕΒ, αλλά και το ύψος 
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ενίσχυσης των αγροτικών τιμολογίων γενικότερα, αφού πολλοί αγρότες χρησιμοποιούν 

ηλεκτρική ενέργεια στο πότισμα και στις γεωτρήσεις. 

Επειδή, αν δεν ληφθούν άμεσα μέτρα η αύξηση των τιμολογίων αρδευτικού νερού 

θα αυξήσει το κόστος παραγωγής και την τελική τιμή των αγροτικών προϊόντων. 

Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί 

  

1. Προτίθενται να εξετάσουν την απαλλαγή των ΤΟΕΒ από τη ρήτρα 

αναπροσαρμογής Χρέωσης Προμήθειας στα τιμολόγια ηλεκτρικής 

ενέργειας; 

2.    Προτίθενται να εξετάσουν το ύψος του ΦΠΑ που αποδίδουν οι ΤΟΕΒ; 

3. Προτίθενται να αυξήσουν το ύψος ενίσχυσης των αγροτικών 

τιμολογίων; 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Αβραμάκης Ελευθέριος  

Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία) 

Αραχωβίτης Σταύρος  

Βαγενά Άννα  

Βέττα Καλλιόπη 

Γκαρά Αναστασία (Νατάσα) 

Γκιόλας Ιωάννης  

Ζειμπέκ Χουσεΐν 

Ηγουμενίδης Νικόλαος 

Θραψανιώτης Εμμανουήλ 

Κασιμάτη Ειρήνη (Νίνα) 

Καφαντάρη Χαρούλα (Χαρά) 

Λάππας Σπυρίδων  



Μάλαμα Κυριακή 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης) 

Μάρκου Κωνσταντίνος  

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος  

Μπάρκας Κωνσταντίνος  

Μπουρνούς Ιωάννης  

Μωραΐτης Αθανάσιος (Θάνος) 

Παπαδόπουλος Αθανάσιος (Σάκης) 

Πέρκα Θεοπίστη (Πέτη) 

Πολάκης Παύλος 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

Ραγκούσης Ιωάννης  

Σαρακιώτης Ιωάννης  

Σκουρολιάκος Παναγιώτης (Πάνος) 

Σκούφα Ελισσάβετ (Μπέττυ) 

Συρμαλένιος Νικόλαος  

Τελιγιορίδου Ολυμπία  

Φάμελλος Σωκράτης  

Χαρίτου Δημήτριος  

Χατζηγιαννάκης Μιλτιάδης  

Χρηστίδου Ραλλία  

Ψυχογιός Γεώργιος  




